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Eladó Sorház, 190 m2, 210 m2 telek, Hévíz
56 700 000 Ft ( ~144 308 € )

Hévízen eladó egy három szintes lakás!

Adatlap sorszáma: #696900191

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Jó

Fűtés: Gázkazán

Építés éve: 1983

Kilátás: Utcára

Tájolás: Kelet

Komfort: Dupla komfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok Hévízen egy sorházi lakást! Elsősorban olyan személyeknek

ajánlom, akik befektetésben, szálláshely kialakításában gondolkodnak, számukra

egy nagyszerű lehetőség lehet ez a lakás. Némileg felújításra szorul, de

amennyiben egy vonzó külsőt és belsőt kap az ingatlan, lényegesen

magasabb áron értékesíthető, vagy akár a nyári szezonban való szobáztatással

jelentős bevételre tehet szert. Ajánlom még olyan személyeknek is, akik egy

nagyobb, tágas lakást szeretnének. Akár egy kisebb  felújítás után csodás,

hangulatos otthonná varázsolható, de a jelenlegi állapotában is lakható. Az alsó

és a felső szinten is kialakításra került egy konyha és egy fürdőszoba is, így

kiválóan alkalmas több generációs család számára is. A lakás legalsó szintjén

található egy nagy helység, ami régen büféként üzemelt. Ide tartozik még kettő

mellékhelyiség is, plusz egy garázs, ami hátul található az udvar felől. A

lakásnak két terasza is van, az egyik az utca felőli bejáratnál van, a másik pedig

hátul, ahová az étkezőből juthatunk ki. Igény szerint a hátsó terasz beépítésére

is van lehetőség. A nyílászárok fából készültek, felújításra vagy cserére

szorulnak. Minden ablak redőnnyel ellátott. A lakás melegéről

gázfűtés gondoskodik, de a nappaliban van egy hűtő-fűtő klíma is. A lakást

körülvevő mindkét utcából lehetőség van a bejutáshoz. Parkolni a garázsban

lehet, de a lakás előtt is van lehetőség az ingyenes parkolásra. A település

kifejezetten jó egy nyugodt élethez, vagy akár csak egy kellemes csendes

nyaraláshoz. Nem messze  található a gyógyfürdő, ami Hévíz város egyik

legkedveltebb helye. Elérhető a bölcsöde, óvoda, iskola, gyógyszertár, fogorvosi

rendelők, étterem, fagyízó is a közelben. Ez az ingatlan remek igaz?

Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager

referenseit! Mi segítünk elérni céljait, az ország bármely területén! Amennyiben

egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank

kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt

követve! Legyen egy csodás és eredményes napja! 

Ich biete zum Verkauf ein Reihenhaus in Hévíz! Ich empfehle diese Wohnung vor

allem für Menschen, die darüber nachdenken, zu investieren, eine Wohnung zu

bauen, für sie könnte diese Wohnung eine große Chance sein. Sie ist zwar

renovierungsbedürftig, aber wenn man ihr ein attraktives Äußeres und Inneres

verleiht, kann man sie zu einem deutlich höheren Preis verkaufen oder sogar ein

beträchtliches Einkommen erzielen, indem man in der Sommersaison Zimmer

vermietet. Ich würde es auch Leuten empfehlen, die sich ein größeres,

geräumigeres Haus wünschen. Es könnte nach einer kleinen Renovierung in ein

wunderschönes, gemütliches Haus umgewandelt werden, ist aber auch in

seinem jetzigen Zustand bewohnbar. Es gibt eine Küche und ein Badezimmer im

unteren und oberen Stockwerk, was es perfekt für eine Mehrgenerationenfamilie

macht. In der unteren Etage der Wohnung befindet sich ein großer Raum, der

früher als Kantine diente. Außerdem gibt es zwei Nebengebäude und eine

Garage auf der Rückseite zum Hof hin. Es gibt auch zwei Terrassen, eine am

Eingang von der Straße aus und die andere auf der Rückseite, die vom

Esszimmer aus zugänglich ist. Es besteht auch die Möglichkeit, bei Bedarf eine

weitere Terrasse auf der Rückseite anzubauen. Die Fenster und Türen sind aus

Holz und müssen renoviert oder ersetzt werden. Alle Fenster haben

Fensterläden. Die Wohnung wird mit einer Gasheizung beheizt, aber es gibt auch

eine Klimaanlage mit Kühlschrank und Heizung im Wohnzimmer. Es gibt einen

Zugang von beiden Straßen, die die Wohnung umgeben. Parken ist in der

Garage möglich, aber es gibt auch kostenlose Parkplätze vor der Wohnung. Die

Siedlung ist besonders gut für ein ruhiges Leben oder auch nur einen schönen

ruhigen Urlaub geeignet. Nicht weit entfernt befindet sich das Heilbad, einer der

beliebtesten Orte in Hévíz. In der Nähe gibt es auch eine Kinderkrippe, einen

Kindergarten, eine Schule, eine Apotheke, eine Zahnarztpraxis, ein Restaurant

und eine Eisdiele. Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen

und um einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie an einem

Kauf oder Verkauf interessiert sind, wenden Sie sich bitte an den Home

Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land!

Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater

nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das

für Sie am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!

I offer for sale a terraced house in Hévíz! I recommend this apartment mainly to

people who are thinking about investing, building a place to stay, for them this

apartment could be a great opportunity. It needs some renovation, but if the

property is given an attractive exterior and interior, it can be sold at a

significantly higher price, or even generate a significant income by renting

rooms in the summer season. I would also recommend it to people who want a

larger, more spacious home. It could be converted into a wonderful, cosy home

after a minor renovation, but it is still habitable in its current state. There is a

kitchen and a bathroom on the lower and upper floors, making it perfect for a

multi-generational family. The lower level of the apartment has a large room

that used to be a canteen. There are also two outbuildings, plus a garage at the

rear facing the courtyard. There are also two terraces, one at the entrance from

the street and the other at the back, accessed from the dining room. There is

also the possibility of adding a rear terrace if required. The windows and doors

are wooden and need to be renovated or replaced. All windows have shutters.

The apartment is heated by gas heating, but there is also a refrigerator-heating

air conditioner in the living room. There is access from both streets surrounding

the apartment. Parking is possible in the garage, but there is also free parking in

front of the apartment. The settlement is particularly good for a quiet life or

even just a nice quiet holiday. Not far away is the spa, one of the most popular

places in Hévíz. There is also a nursery, kindergarten, school, pharmacy,

dentist's office, restaurant, ice-cream shop nearby. This property is great right?

For more information and to make an appointment, please call! If you are

interested in buying or selling, please contact the Home Manager! We can help

you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need a favourable

loan offer, our advisors will select the most suitable one for you from a wide

range of banks, following a free consultation! Have a wonderful and productive

day!


